
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 20. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 535
Burde det ikke være muligt for behandlende myndigheder at indrette sig på de store
ansøgningspuljer til kompensationsordningerne, henset til at man jo ved, fra hvilket tids-
punkt nye puljer kan ansøges fra?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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